

THE CANADIAN HYDROGRAPHIC ASSOCIATION



Bulletin 20, January 15, 2021

(Un texte en français suit)

Dear CHA members and friends of Hydrography, this communication is to provide you with:

Information on election results, bulletins, Geomatica award 2020, and CHC2022.

- 1- **Election:** We held the election for the board of directors during the AGM on December 9, 2020. The members of the new CHA board are:
 - a. President: Richard Sanfaçon
 - b. Vice-president: Craig Lessels
 - c. Director of Secretariat: Kirsten Greenfield
 - d. Director of Treasury: Christine Delbridge
 - e. Director representing Academia: Shelly Leighton*
 - f. Director representing Government: Dale Nicholson*
 - g. Director representing Industry: Karen Cove*

Congratulations to them! We are very happy to welcome the 3 new people (*) to the board, and, as President, I am especially proud to see the majority (4/7) of the board positions being held by women. This new board will certainly bring a breath of fresh air and a boost of enthusiasm to the team and the Association. The team will soon meet virtually to continue the work.

- 2- **Bulletins and Geomatica award:** I remind you that you can find all the past Bulletins under “Communications” in the menu on the right side of the Home page of our website: www.hydrography.ca. See also our suggested candidate, winner of the Geomatica award 2020.
- 3- **CHC2022:** There have been some important steps already taken in the preparation of the 2022 Canadian Hydrographic Conference. The conference will take place in the Ottawa-Gatineau region in Ontario. It is proposed that the conference occur in the spring. However, due to the pandemic and the possible postponement of the US Hydrographic Conference that could force us to move the event to the end of the summer. More details to come.

Happy healthy new year, Cordially,

Richard Sanfaçon
CHA President

richard.sanfacon@hydrography.ca

L'ASSOCIATION CANADIENNE D'HYDROGRAPHIE



Bulletin 20, 15 janvier, 2021

(Un texte en français suit)

Chers membres de l'ACH et Ami(e)s de l'hydrographie, cette communication a pour but de vous fournir:

Des informations sur les résultats d'élection, les bulletins, le prix Geomatica et CHC2022.

- 1- **Élection:** Les élections ont été tenues durant l'AGA du 9 décembre 2020. Les membres du nouveau conseil de l'ACH sont:
 - a. Président: Richard Sanfaçon
 - b. Vice-président: Craig Lessels
 - c. Directeur du Secrétariat: Kirsten Greenfield
 - d. Directeur du Trésor: Christine Delbridge
 - e. Directeur représentant l'Éducation: Shelly Leighton*
 - f. Directeur représentant le Gouvernement: Dale Nicholson*
 - g. Directeur représentant l'Industrie: Karen Cove*

On les félicite. Nous sommes très heureux d'accueillir 3 nouvelles personnes (*) sur le conseil, et à titre de Président, je suis très fier de voir que la majorité des postes (4/7) sont occupés par des femmes. Ceci apportera certainement un vent de fraîcheur et un regain d'enthousiasme à l'équipe et à l'association. L'équipe se réunira bientôt virtuellement pour continuer le travail.

- 2- **Bulletins et prix Geomatica:** Je vous rappelle que vous pouvez trouver tous les bulletins publiés sous l'onglet "Communications" dans le menu à droite sur la page d'accueil de notre site : www.hydrographie.ca. Voir aussi notre candidat suggéré, récipiendaire du Prix Geomatica 2020.
- 3- **CHC2022:** Quelques étapes importantes ont déjà été franchies dans la préparation de la Conférence hydrographique canadienne 2022. Nous vous donnerons plus de détails dans les mois à venir. Cependant, on peut déjà mentionner qu'elle aura lieu dans la région d'Ottawa-Gatineau en Ontario. Il est proposé de la tenir à la fin du printemps. Cependant, à cause de la pandémie, le possible report de U.S. Hydro2021 pourrait nous forcer à déplacer notre événement à la fin de l'été. À suivre.

Heureuse année en santé, Cordialement,

Richard Sanfaçon
Président de l'ACH

richard.sanfacon@hydrographie.ca